

Dame Deirdre Hutton, DBE
Chair



A V Neradko
First Deputy Minister of Transport of the Russian Federation,
Director General of the Federal Air Transport Agency

15 May 2020

Dear Mr Neradko

Thank you for your letter of the 24th April 2020. Please accept my apologies for the delayed reply.

The Soviet Union was a crucial partner during the Second World War, and their contribution to the Allied victory must not be underestimated. The shared courage and huge sacrifices of the USSR, Europe, the US and all allies, combined with their vital cooperation, led to the defeat of the Nazi regime. That spirit of cooperation is more important now than ever in facing global challenges.

Historical milestones provide an opportunity to reflect on global challenges and redouble our collective efforts to build a peaceful world. This anniversary reminded us of what we were fighting for as wartime allies: family, country and freedom from tyranny.

We are living under unprecedented circumstances where we again are fighting for family, country and freedom from Covid-19, and some Victory Day celebrations were rightfully been postponed or cancelled in order to protect the health of everyone involved. Despite this, our country came together to remember, and I hope that this was also true for you.

Yours sincerely

A handwritten signature in black ink that reads 'Deirdre Hutton'.

Dame Deirdre Hutton, DBE
Chair

15 мая 2020

Благодарю за Ваше письмо от 24 апреля 2020 года. Примите мои искренние извинения за задержку с ответом.

Во время Второй мировой войны Советский Союз был важным партнером и его вклад в победу нельзя недооценивать. Всеобщая смелость и огромные жертвы СССР, Европы и США, а также всех союзников в сочетании привели к поражению нацистского режима. В решении глобальных проблем данный дух сотрудничества сейчас важнее, чем когда-либо.

Исторические вехи дают возможность отразить глобальные вызовы и удвоить всеобщие коллективные усилия по построению спокойного мира. Эта годовщина напомнила нам о том, за что мы сражались как союзники в военное время: семья, страна и свобода от тирании.

Мы живем в беспрецедентных обстоятельствах, когда нам снова приходится бороться за семью, страну и свободу от Covid-19, вместе с тем празднование дня Победы были по праву отложены или отменены во благо защиты здоровья всего населения. Несмотря на это, граждане нашей страны собрались вместе, чтобы отдать дань памяти, и я надеюсь, что также было и у Вас.

С уважением,

Г-жа Дейдра Хаттон

Председатель Управления гражданской авиации Великобритании